
           

            

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Σέρρες,  14/05/2020 

Του:   Κωνσταντίνου Μπούμπα, βουλευτού Νομού Σερρών  
 

Προς:   Την κ. Υπουργό Εθνικής Παιδείας και Θρησκευμάτων 
 
 

ΘΕΜΑ:   «Ανάγκη εύρεσης λύσης στο πρόβλημα της σχολής “ΑΣΠΑΙΤΕ”» 
 

     

Κυρία Υπουργέ, 
 
Όπως έχουμε πληροφορηθεί από εντονότατες διαμαρτυρίες της Ένωσης Τεχνολόγων 
Εκπαιδευτικών, εκφράζεται η αγανάκτηση χιλιάδων εκπαιδευτικών της Επαγγελματικής 
Εκπαίδευσης και αποφοίτων της «ΑΣΕΤΕΜ/ΣΕΛΕΤΕ» και «ΑΣΠΑΙΤΕ», επειδή, για μια 
ακόμα φορά, το Υπουργείο Παιδείας και Θρησκευμάτων αρνείται να ασχοληθεί και να 
προωθήσει λύση στο πρόβλημα της σχολής «ΑΣΠΑΙΤΕ», του μοναδικού ΑΕΙ, το οποίο 
δεν είναι ενταγμένο στον Πανεπιστημιακό τομέα της Ανώτατης Εκπαίδευσης. Η 
απαξίωση της πολιτικής ηγεσίας του Υπουργείου σας να ασχοληθεί με την «ΑΣΠΑΙΤΕ», 
αποκαλύπτει μια σαφή υποβάθμιση από μέρους του της προσπάθειας ανάπτυξης της 
Επαγγελματικής Εκπαίδευσης και Κατάρτισης (Ε.Ε.Κ.), που τόσο διατυμπανίστηκε κατά 
τη διάρκεια της συζήτησης και ψήφισης του Νόμου 4763/2020 (Εθνικό Σύστημα 
Επαγγελματικής Εκπαίδευσης, Κατάρτισης και Δια Βίου Μάθησης). 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,  

 

Ερωτάται η κ. Υπουργός : 

Προτίθεσθε να αναθεωρήσετε την έως τώρα στάση σας και να εντάξετε πλήρως την 

«ΑΣΠΑΙΤΕ»  στον Πανεπιστημιακό τομέα της Ανώτατης εκπαίδευσης;  

 

 
 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Κωνσταντίνος Μπούμπας 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:
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Ημερομ. Κατάθεσης:

14/5/2021




